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رئیس جمهور با قدردانی از تلاش و از جان گذشتگی پزشکان، پرستاران 
و ســایر اعضای کادر درمان، وضعیت امروز کرونا در کشــور را که آمار 
بیماران و فوتی ها به شدت کاهش یافته، مرهون تلاش های آنان دانست 

و تأکید کرد: روند نزولی بیماری نباید منجر به عادی انگاری شود.
به گزارش ایرنا، آیت الله »ســید ابراهیم رئیسی« روز شنبه در نشست 
ستاد ملی مقابله با کرونا به کاهش آمار ابتلا و فوتی های ناشی از شیوع 
ویروس کووید ۱۹ اشــاره و از تلاش ها و زحمات کادر درمان در طول 
دو ســال اخیر قدردانی کرد و اقدامات آنها در صیانت از جان مردم را 

امیدآفرین خواند.
رئیس جمهور گفت: اگر امروز شــاهد وضعیت متفاوتی به لحاظ شیوع 
کرونا در کشورمان نســبت به برخی کشورهای دیگر جهان هستیم و 
در دل مردم از بابت بازگشایی کسب و کارها و مراکز آموزشی امید به 
وجود آمده، این از لطف خداوند و ثمره ایثار و تلاش بی وقفه پزشکان و 

پرستاران و کادر درمان است.
آیت الله رئیسی تســریع در پرداخت حقوق و مطالبات بیمارستان ها و 

کادر درمان را جلوه عملی قدردانی از پزشــکان و پرستاران زحمتکش 
کشور دانســت و از وزیر بهداشت خواست که این موضوع را با جدیت 
پیگیری کند. رئیس جمهور در بخش دیگری از ســخنانش با اشاره به 
سیر نزولی کاهش ابتلا و خسارات جانی ناشی از کرونا تأکید کرد: اینکه 
میزان ابتلا به بیماری کاهش یافته و در برخی روزها به لطف خدا حتی 

یک مورد فوتی هم نداشتیم، نباید سبب عادی انگاری نسبت به رعایت 
اصول بهداشتی شود.

آیت الله رئیســی بر همین اســاس از آحاد مردم خواست که در مراکز 
درمانی و بهداشــتی و اماکن عمومی پرتــردد و پر ازدحام و همچنین 
وسایل نقلیه، مانند گذشته دستورالعمل های بهداشتی را به طور کامل 

رعایت کنند تا وضع موجود تثبیت شود.
وی همچنیــن تداوم اطلاع رســانی و آموزش دربــاره بیماری کرونا و 
هشدارهای لازم برای پیشگیری از آن را امری ضروری دانست و گفت: 
آموزش عمومی درباره یک بیماری مسری مثل کرونا، مسأله ای مقطعی 

و محدود به زمان و مکان خاصی نیست.
رئیس جمهور گفت: بحمدالله امروز شرایط در مقایسه با گذشته بسیار 
متفاوت شده، اما رســانه ملی و مسئولان دانشگاه های علوم پزشکی و 
وزارت بهداشــت همواره به مسئله آموزش و هشدار به موقع نسبت به 
شــیوع بیماری اهتمام داشته باشند تا زمینه اوج گیری مجدد بیماری 

به وجود نیاید.

وزیر امور خارجه کشورمان با بیان اینکه گفت وگوهای مفصل و عمیق 
و دقیقی را در خصوص مطالبات ایران با نماینده عالی سیاست خارجی 
و امور امنیتی اتحادیه اروپا داشــتیم، اظهار داشــت: آمادگی داریم در 
روزهای آینده مذاکرات را از ســر بگیریم و نفــع اقتصادی ملت ایران 

برای دولت مهم است.
به گزارش شــیرازنوین به نقل از ایرنا، حسین امیرعبداللهیان وزیر امور 
خارجه کشورمان با جوزف بورل نماینده عالی سیاست خارجی و امور 
امنیتی اتحادیــه اروپا در محل وزارت امــور خارجه دیدار و گفت وگو 
کرد. وزیر امور خارجه کشــورمان و نماینده عالی سیاســت خارجی و 
امور امنیتی اتحادیه اروپا پس از این دیدار در نشست خبری مشترک 

حضور یافتند.
در ابتــدای این نشســت خبری امیــر عبداللهیان وزیــر امور خارجه 
کشــورمان گفت: ما امروز گفت وگوهای طولانی اما مثبتی با اتحادیه 
اروپا داشتیم. حفظ و گسترش روابط با اتحادیه اروپا از اولویت های ما در 
پیگیری مناسبات با قاره اروپاست. وی ادامه داد: بحث تداوم مذاکرات 

ایران و طرف های دیگر برای لغو تحریم مورد برررسی قرار گرفت و آقای 
بورل از من پرسیدند که چگونه می توانیم از بن بست و توقفی که بعد از 
قطعنامه آژانس است، بیرون برویم. بنده گفتم که ایران همیشه از مسیر 
مذاکرات اســتقبال می کند. وزیر امور خارجه کشورمان با بیان اینکه 
گفت وگوهای مفصل و عمیــق و دقیقی را در خصوص مطالبات ایران 

با نماینده عالی سیاســت خارجی و امور امنیتی اتحادیه اروپا داشتیم، 
اظهار داشت: آمادگی داریم در روزهای آینده مذاکرات را از سر بگیریم 

و نفع اقتصادی ملت ایران برای دولت مهم است.
وی تأکید کرد: امیدواریم به طور مشــخص طــرف آمریکایی این بار 

واقع بینانه برای رسیدن به توافق تعهدات خود را انجام دهد.
امیرعبداللهیان با بیان اینکه همچنین آقای بورل را در جریان گفت وگو 
با لاوروف قرار دادم، گفت: در موضوع افغانســتان برای تشکیل دولت 
فراگیر با حضور همــه اقوام تأکید کردیم. وظیفه خودم می دانم که به 
زلزله زدگان افغانستان تسلیت بگویم. ایران به کمک خود به زلزله زدگان 
در افغانســتان ادامه می دهد. وزیر امور خارجه کشــورمان با اشاره به 
بررسی اوضاع ســوریه در نشست مشــترک با نماینده عالی سیاست 
خارجی و امور امنیتی اتحادیه اروپا گفت: درمورد موضوع ســوریه باید 
لغو تحریم های یکجانبه در دستور کار قرار بگیرد و مردم سوریه باید در 
فضای امن و آرام تصمیم سیاسی خود را بگیرند و ما از مردم سوریه و 

دولت و ملت این کشور حمایت می کنیم.

اســتاندار فارس گفت: فرمانداران سراسر اســتان برای رفع مشکلات 
کشاورزی، دامداری، باغداری و مشکلات مربوط به آب به صورت جدی 
ورود پیدا کنند؛ زیرا بدون ورود جدی فرمانداران و مدیران ارشــد هر 

شهرستان این موارد برطرف نخواهد شد.
به گزارش دریافتی شیرازنوین، محمدهادی ایمانیه شنبه در نشست هم 
اندیشی »توسعه ســرمایه گذاری بخش کشاورزی استان فارس« که با 
حضور فرمانداران این استان برگزار شد، با تأکید بر اینکه فرمانداران بر 
اساس میزان ورود در عرصه های کشاورزی رتبه بندی می شوند، تصریح 
کرد: فرمانداران باید در اسرع وقت شرایط اقلیمی، وضعیت کشاورزی و 

باغداری و دامداری شهرستان را شناسایی کنند.
به گفته وی، در گام بعدی باید مشــکلات پنج تا ده ســال گذشــته 
عرصه های تولیدی کشاورزی با مشورت بهره برداران این بخش توسط 

فرمانداران احصا شود.
وی اظهار کرد: فرمانداران باید با تعامل سازنده، از بخش خصوصی در 

حل مشکلات کمک بگیرند.
وی با اشاره به اینکه فرمانداران برای حل مشکلات باید از قدرت تفکر 
و خلاقیت اســتفاده کنند، ابراز کرد: اصلاح الگوی کشــت شهرستان 
با مشــورت جهاد کشــاورزی و مرکز تحقیقات یکــی از اولویت های 

فرمانداران باشد.
اســتاندار فارس تأکید کرد: مســئله آبخیزداری باید یکی از مطالبات 

جدی همه فرمانداران این استان باشد.
ایمانیه با بیان اینکه جنگ آینده جهان در خصوص آب خواهد بود، از 
فرمانداران خواست تا در مدیریت کانال های آب کشاورزی و جلوگیری 

از هدررفت آب ورود کنند.
این مقام مســئول بیان کرد: توســعه احداث گلخانه ها، اجرای آبیاری 
تحت فشار، اصلاح الگوی بذر و اصلاح ژنتیک دام از دیگر مواردی است 

باید فرمانداران ورود پیدا کنند.
استاندار فارس با بیان اینکه باید از سرمایه گذارهای سالم محکم دفاع 
کنیم، گفت: اســتانداری، سازمان بازرسی و قوه قضائیه محکم در کنار 

خدمت گذاران مردم و خصوصاً سرمایه گذاران سالم هستند.
معاون آب و خاک وزارت جهاد کشاورزی نیز با تأکید بر اینکه فارس در 
اجرای سامانه های نوین آبیاری جزو استان های پیشرو است، گفت: ۱۰ 
درصد از سامانه های نوین آبیاری کشور در این استان اجرا شده است.

فریبرز عباسی ابراز کرد: تاکنون بیش از ۲.۵میلیون هکتار از اراضی آبی 
کشــور یعنی حدود ۳۴ درصد از کل اراضی به انواع سامانه های نوین 

آبیاری تجهیز شده است.
به گفته وی، در کنار توسعه سامانه های نوین آبیاری، بالغ بر یک میلیون 
 هکتار تجهیز و نوســازی شــبکه ها و روش های مــدرن آبیاری اجرا 

شده است.
عباســی با بیان اینکه رویکردی که در طرح هــای آب و خاکی داریم 

ارتقای کیفی در کنار توسعه کمی است، تصریح کرد: در این راستا یکی 
از برنامه های اصلی که در یک ســال اخیر به صورت جدی دنبال شد، 
توســعه روش های آبیاری با راندمان بالا مثل انواع روش های موضعی، 

ماشین های آبیاری و سایر روش هاست.
معــاون آب و خــاک وزارت جهاد کشــاورزی از پیش بینی تخصیص 
۴۰۰میلیارد تومان اعتبار برای نوســازی و بازسازی قنوات نیز سخن 
گفت و افزود: در بحث قنوات اعتباری بیش از ســه برابر اعتبار ســال 

گذشته برای استان فارس در نظر گرفته شده است.
عباســی اظهار کرد: استان فارس یکی از اســتان های مؤثر در تولید و 
امنیت غذایی کشور است. شهرستان اقلید نیز ظرفیت و پتانسیل های 
خوبی را برای تولید و افزایش تولید دارد. اقدامات خوبی انجام شــده و 
امیدواریم با تلاش و زحمات همه اثربخشــی این اقدامات بیشتر شود. 
رئیس منطقه ۳ ســازمان بازرسی کل کشور نیز در این آیین گفت: در 
حمایت قاطع از ســرمایه گذاری سالم در همه بخش ها خصوصاً بخش 

کشاورزی مصمم هستیم.
قاضی کاظم اکرمی با تأکید بر اینکه سرمایه گذار سالم سرباز خط مقدم 
اســت، اظهار کرد: خصوصاً در بخش کشاورزی که اشراف کامل دارید 
اگر خدای ناکرده اتفاق بیفتد، مال، سرمایه و آبروی فرد در خطر است.
بازرس کل استان فارس با بیان اینکه وظیفه شرعی و قانونی داریم که 
از سرمایه گذار و سرمایه گذاری سالم حمایت کنیم، افزود: ما در کنار 
شــما هستیم. شما از ســرمایه گذاری حمایت کنید و مطمئن باشید 

که بنده و همکارانم و دستگاه قضایی محکم در کنار شما ایستاده ایم.
اکرمی تصریح کرد: ما وظیفه داریم پشــتیبان عزیزانی باشــیم که با 
تلاش، سرمایه خود را در جهت رشد و تعالی این کشور هزینه می کنند.
رئیس منطقه ۳ ســازمان بازرســی کل کشــور اظهار کرد: در اجرای 
فرمایشــات مقــام معظــم رهبــری، رئیس قــوه قضائیــه و هم در 
اجرای سیاســت ها و دســتورهای رئیس ســازمان بازرسی کل کشور 
 مصمم هســتیم که از سرمایه گذاری ســالم حمایت کنیم و این کار 

را می کنیم.

مدیرکل پزشــکی قانونی اســتان فارس از امکان شناســایی مجرمان 
ســابقه دار بــا بهــره گیــری از بانــک ژنتیــک در پزشــکی قانونی 
فــارس خبر داد و بیان داشــت: پیچیــده تریــن پرونده های جنایی 
 در اســتان فارس و شــیراز بــا اســتفاده از بانک ژنتیــک به نتیجه 

رسیده است.
به گزارش شــیرازنوین به نقل از ایرنا، علی رضا درودچی روز شنبه در 
نشســت خبری به ثبت اطلاعات ژنتیک مجرمان سابقه دار در سامانه 
پزشکی قانونی اشاره کرد و گفت: در صورت تکرار جرم از سوی مجرمان 

سابقه دار، این سامانه به شناسایی سریع آنها کمک شایانی می کند.
درودچی در ادامه افزود: وظیفه ذاتی پزشکی قانونی ایجاد پل ارتباطی 
بین علم پزشــکی و علم حقوق قضا و انطباق این دو علم برای مراجع 

قضایی است.
وی با بیان اینکه بســیاری از اصطلاحــات قانونی تعاریفی دارد که در 
علم پزشــکی وجود ندارد یا برعکس آن نیز هست که بعضی واژه های 
پزشکی در قانون مشابه ندارد، گفت: در ترجمه و انطباق واژگان تفاسیر 
مختلفی ممکن اســت پیش آید؛ بنابراین لازم اســت که برای اینکه 
نظریات متفاوت و متعدد در این حوزه نباشد، دوره های آموزشی برای 
پزشکان برگزار شود و به همین دلیل این موضوع پیگیری و به صورت 

فصلی وبینار های مجازی یا حضوری برگزار می شود.
مدیرکل پزشــکی قانونی اســتان فارس اضافه کرد: بر همین اســاس 
جلســات وحدت رویه در صدور نظریات کارشناســی پزشکی قانونی 
 به صــورت فصلی برگزار شــده و ایــن آموزش ها به صــورت مداوم 

تکرار می شود. 
وی در ادامه با بیان اینکه آمار نزاع امســال نشان از رشد در میان زنان 
و کاهــش آمار در میــان مردان دارد، گفت: از ابتدای ســال ۱۴۰۱ تا 
پایان اردیبهشت امسال پنج هزار و ۸۵ مورد نزاع حقیقی در این استان 
 رخ داده که در مقایســه با مدت مشــابه سال گذشــته ۱ درصد رشد 

داشته است.
در ۲ماهه ابتدایی ســال جاری پنج هزار و ۸۵ مــورد نزاع حقیقی در 
پزشکی قانونی استان ثبت شــده که ۳هزار و ۳۱۹ مرد و هزار و ۷۶۶ 

مورد مربوط به زنان بوده  است.
این مقام مسئول ادامه داد: مقایسه آمار نزاع دو ماه نخست سال ۱۴۰۱ 
با مدت مشابه سال گذشته نشان از رشد یک درصدی مجموع آمار نزاع 

در سال جاری دارد.
مدیرکل پزشــکی قانونی اســتان فارس اضافه کرد: مقایسه آمار نزاع 
امســال با مدت مشابه سال قبل در تعداد مراجعه کنندگان مرد ۲ و ۴ 
دهم درصد کاهش اما در مراجعه زنان در دو ماهه امسال به نسبت سال 

گذشته ۵ و ۹ دهم درصد افزایش را نشان می دهد.
وی ادامه داد: در سال ۱۴۰۰ مجموعاً ۱۱۳هزار تشکیل پرونده در حوزه 
نزاع در فارس انجام شده که به نسبت سال ۹۹ رشد ۵درصدی داشته 
است و از این تعداد تشکیل پرونده ۱۰۱هزار مربوط به معاینات سرپایی 

است و بیش از ۳۱هزار مربوط به نزاع و درگیری بوده است.
درودچی اظهار داشــت: به طور میانگین حــدود ۳ درصد پرونده های 
نزاع دوماهه امســال و ســال ۱۴۰۰ مربوط به ادعای نزاع، ساختگی و 

خودزنی بوده است.

رئیس جمهور در نشست ستاد ملی مقابله با کرونا:

کرونا در کمین است 
آیت الله رئیسی: روند نزولی بیماری نباید منجر به عادی انگاری شود

وزیر امور خارجه در دیدار با نماینده عالی سیاست خارجی و امور امنیتی اتحادیه اروپا: از مذاکره استقبال می کنیم 

خروج از بن بست برجام 
امیرعبداللهیان: آمادگی داریم در روزهای آینده مذاکرات را از سر بگیریم؛ نفع اقتصادی ملت ایران برای دولت مهم است

نماینده عالی دولت خطاب به فرمانداران فارس: به موضوع امنیت غذایی ورود جدی داشته باشید 

شناسایی اقلیم های اقتصادی 

مدیرکل پزشکی قانونی فارس: در ۲ماهه ابتدایی سال پنج هزار و ۸۵ مورد نزاع حقیقی ثبت شده است

طبقه بندی مجرمان در بانک ژنتیک 
درودچی: آمار نزاع حقیقی و نزاع ساختگی و خودزنی قابل توجه است 

انجمن شرکت های هواپیمایی:
هزینه بلیت هواپیما برای اتباع 

غیرایرانی دلاری شد
انجمن شــرکت های هواپیمایی قیمت بلیــت پروازهای 
داخلــی برای اتباع غیر ایرانی را بر اســاس دلار تعیین و 
اعلام کرد: سقف نرخ پروازهای داخلی زیر یک ساعت ۱۰۰ 

دلار و از یک ساعت بیشتر ۱۵۰ دلار خواهد بود.
به گــزارش ایرنا، بر اســاس اعلام انجمن شــرکت های 
هواپیمایی، سقف نرخ بلیت در مسیرهای داخلی برای اتباع 

غیرایرانی تغییر کرد.
بر این اســاس، پرواز در مسیرهای داخلی برای اتباعی که 
کد ملی ایرانی دارند، با همان شیوه قبل محاسبه می شود، 
اما مسیرهای پروازی داخلی جهت اتباع غیرایرانی با نرخ 

دلار محاسبه خواهد شد.
بر اســاس اطلاعیــه انجمن شــرکت های هواپیمایی، در 
صورتی که مســیر پروازی زیر یک ساعت باشد، با سقف 
نرخی ۱۰۰ دلار و در صورتی که از یک ساعت به بالا باشد، 

در سقف قیمتی ۱۵۰ دلار بلیت فروشی انجام می شود.
بنــا بر این گــزارش، ایــن تصمیم انجمن شــرکت های 
هواپیمایی تا روز شنبه چهارم تیرماه هنوز به شرکت های 
هواپیمایی ابلاغ نشده و فعلًا دریافت هزینه پروازی با شیوه 

قبلی انجام می شود.

مهار آتش پیش از بحران 
آتش در جایگاه بنزین حافظ به سرعت مهار شد 

آتش سوزی خودروی ســواری در جایگاه سوخت بنزین 
خیابان حافظ شــیراز با اقدام به موقــع کارکنان جایگاه 
ســوخت و آتش نشانان مهار شــد. به گزارش ایرنا، بنا به 
اظهار شــاهدان عینی، ســاعت ۲۱ جمعه شب بر اثر بی 
احتیاطی راننده خودروی تیبا در مجاورت جایگاه سوخت 
و در کنار خروجی لوله بنزین باعث ایجاد شعله و گسترش 
آتش سوزی سه خودروی مجاور شد. این حادثه منجر به 
مصدومیت یک خانم در جایگاه ســوخت نیز شــده که با 
اقدام به موقع کارکنان جایگاه با اســتفاده از کپسول های 

خاموش کننده در دسترس کنترل و مهار شد.
ســازمان آتش نشانی شــیراز اعلام کرد: به دلیل اهمیت 
موضوع و حساسیت مکان حادثه، سه ایستگاه آتش نشانی 
در محل حاضر و ایمن ســازی کامــل خودروها و جایگاه 

توسط آتش نشانان اعزامی صورت گرفت.

قدردانی از همیاران مهربان 
ترافیک در شیراز

طی مراسمی با حضور اعضای هیئت مدیره مجمع خیرین 
شهرســاز و فرهنگ ساز، اعضای شورا و شماری از مدیران 
شهری شــیراز و پلیس راهور، از همیاران مهربان ترافیک 

این کلان شهر قدردانی شد.
نایب رئیس مجمع خیرین شهرساز و فرهنگ ساز شیراز در 
مراسم تجلیل از همیاران مهربان ترافیک، گفت: همیاران 
مهربان ترافیک به روان شناســی ســلامت جامعه خدمت 
می کنند و نه تنها الگوی روان شناسی سلامت هستند، که 

آن را در جامعه تعبیه و نهادینه می کنند.
به نقل از مجمع خیرین شهرســاز و فرهنگ ســاز شیراز، 
عبدالحمید طاهری با بیان اینکه انسان ها تا احساس درد 
نکنند، برای رفع نیازشان حرکت نمی کنند، بر تقدم امنیت 

روانی بر امنیت فیزیکی تأکید کرد.
طاهری افزود: از نظر صاحب نظران کسانی که در مناصب 
اجتماعی در قالب گروه، تیم، نهادهای داوطلبانه، سازمان 
و مشــاغل ادارات از پاکبانان تا بالاترین سطوح مدیریت 
تصمیم گیری قرار دارند، در حقیقت از سلامت برخوردارند 
و از ســطح نیازهای اولیه عبور کرده و در سطح نیازهای 

اجتماعی قرار دارند.
عضو هیئت مدیره مجمع خیرین شهرســاز و فرهنگ ساز 
شــیراز نیز ارتقای فرهنگ جامعــه را از مهم ترین اهداف 

مجمع برشمرد و بر اهمیت فرهنگ رانندگی تأکید کرد.
علی نقی مصلح شیرازی با بیان اینکه می شود فرهنگ را 
مهندســی کرد، ابراز امیدواری کرد که با وجود همیاران 
مهربان ترافیک دوشادوش پلیس راهنمایی و  رانندگی به 
نقطه ای از فرهنگ برســیم که تخلف رانندگی در شــهر 

نداشته باشیم.
رئیس اداره عملیات راهنمایی و رانندگی شیراز نیز مجمع 
خیرین شهرساز و فرهنگ ساز را زبانزد و نمونه در کشور 
و افتخاری برای استان و شهر شیراز نام برد و با این عنوان 
که اقدامــات مجمع و همیاران مهربــان ترافیک بر هیچ 
 کس پوشیده نیست، از حضور مؤثر همیاران در ایام نوروز 

یاد کرد.
ســید فرج الله موســوی، گفت: حضور همیــاران مهربان 
ترافیــک در کنار پلیــس در ایام نــوروز، افتخاری برای 
پلیس اســتان بود؛ چرا که افتخارات جهانی و کشوری در 
پوشش همیار مهربان ترافیک و دوشادوش پلیس راهور در 
سطح شهر به روان سازی و هدایت شهروندان و مسافران 
 مبادرت ورزیده و توانستند باعث تسری به شهرستان های 

دیگر شوند.

نماینده شیراز و زرقان در مجلس:

املاک آموزش و پرورش 
به تاراج رفته است

نماینده شیراز و زرقان در مجلس گفت: در گذشته بخش 
اعظمی از املاک و اراضی آموزش و پرورش فارس به تاراج 
رفته و صرف ســاخت مجتمع های آموزشی شخصی شده 
اســت که از وزیر انتظار داریم با اعزام هیئتی این موضوع 

را بررسی کند.
به گزارش دریافتی شیرازنوین، ابراهیم عزیزی در نشست 
شورای آموزش و پرورش فارس که با حضور وزیر آموزش 
و پرورش در شــیراز برگزار شد، اظهار کرد: بخش اعظمی 
از املاک و اراضی آموزش و پرورش فارس در گذشــته به 

تاراج رفته و چوب حراج به آن خورده است!
به نقل از دفتر نماینده شــیراز در مجلس شورای اسلامی، 
عزیزی بــا تأکید بر نقش نظارتی مجلــس افزود: املاک 
آموزش و پرورش را تبدیل به مجتمع های شــخصی خود 
کرده اند که انتظار داریم وزیر محترم با همراهی استاندار با 
تشکیل هیئتی نظارتی این تخلف را پیگیری کنند و این 
اموال را از حلقوم کســانی که ایــن کار را کرده اند، بیرون 
بیاورند. نماینده شیراز و زرقان در مجلس شورای اسلامی 
افزود: این افراد منابعی که حق مسلم دانش آموزان بوده را 
تبدیل به برج کرده و منافع شخصی خود را دنبال کرده اند.

عزیزی خواستار پیگیری جدی وزارتخانه آموزش و پرورش 
در خصوص این تخلفات شد و با اشاره به نیازهای آموزش 
و پــرورش فارس به ویژه شــیراز و زرقان نیز گفت: امروز 
آموزش و پرورش در بحث مکان های آموزشی، ورزشی و... 
دچار فقر اســت و برای روستاهای اطراف شیراز نیز هیچ 

فکری اندیشیده نشده است.
عزیزی با اشاره به تجهیزات قدیمی هنرستان ها ادامه داد: 
امروز تجهیزات هنرستان ها بسیار قدیمی است و نیاز امروز 
را تأمین نمی کند. او با بیان اینکه شیراز نیازمند گسترش 
نواحی اســت، افزود: یک ناحیه دیگر باید در شیراز ایجاد 
شود تا روستاهای اطراف را پوشش دهد؛ چراکه مشکلات 
در این مناطق بیداد می کند. عزیزی همچنین خواســتار 
توجه جدی به بازنشستگان آموزش و پرورش شد و گفت: 
یک مجموعه بزرگ فرهنگی رفاهی ویژه بازنشستگان باید 
ایجاد شــود که زمین را ما تأمین می کنیم و ســاخت آن 
بر عهده وزارتخانه باشــد. او همچنین توجه به دانشــگاه 
فرهنگیان را مهم دانست و گفت: یک تصمیم عملی برای 
دانشــگاه فرهنگیان نیاز است تا این مجموعه را تبدیل به 
یکی از بهترین مجموعه ها کنیم؛ چراکه امکانات آن نیز در 
معرض فرسودگی است. عزیزی بر تأمین فضاهای ورزشی 
در آموزش و پرورش نیز تأکید کرد و گفت: سرانه ورزشی 

فارس بسیار کم است و باید برای آن فکر جدی کرد.

معاون دانشگاه علوم پزشکی شیراز خبر داد:

شناسایی ۱۱هزار بیمار جدید 
مبتلا به فشارخون 

به گفته معاون بهداشــت دانشــگاه علوم پزشکی شیراز، 
در بسیج استانی پیشــگیری و کنترل فشارخون، بیش از 

۱۱هزار بیمار جدید در فارس شناسایی شدند.
دکتر عباس رضاییــان زاده در جمع خبرنگاران گفت: بر 
اســاس مطالعه بار جهانی بیماری ها، فشارخون بالا یکی 
از مهم تریــن عوامل خطر مرگ و ناتوانی در دنیاســت و 
یکی از موانع مهم در کنترل مؤثر فشارخون بالا، ناآگاهی 
مردم از بالا بودن میزان فشارخون خود است. او افزود: در 
همین راســتا، همه ساله در دنیا با هدف گسترش آگاهی 
در خصوص بیماری فشــارخون بالا، راه های پیشــگیری، 
شناسایی و کنترل این بیماری، برنامه هایی نمادین طراحی 
و اجرا می شــود. رضاییان زاده اظهار کرد: بر اساس نتایج 
مطالعه ملی پیمایش بیماری های غیرواگیر و عوامل خطر 
آن در سال ۱۴۰۰ برآورد می شود که در استان فارس ۳۵ 
و ۱۶ صدم درصد از افراد بالای ۱۸ سال به پرفشاری خون 
مبتلا هستند. او با بیان اینکه غربالگری و شناسایی بیماران 
یکی از بهترین استراتژی ها در برخورد با بیماری پرفشاری 
خون در ســطح کشور است، ادامه داد: به همین دلیل در 
دانشــگاه علوم پزشکی شیراز، بســیج استانی پیشگیری 
و کنترل فشــارخون بــا تأکید بر غربالگری و شناســایی 
بیماران از ۲۷ اردیبهشت تا ۲۷ خرداد طراحی و اجرا شد. 
معاون بهداشت دانشگاه علوم پزشکی شیراز ادامه داد: در 
این بســیج اســتانی که با همت و همراهی مدیران ارشد 
شبکه های بهداشت و درمان استان، پزشکان، کارشناسان 
بیماری های غیرواگیر، مراقبان ســلامت و بهورزان شاغل 
در دانشگاه اجرا شــد، ۱۱هزار و ۴۴۸ بیمار جدید مبتلا 
به پرفشاری خون شناســایی و ثبت شدند. رضاییان زاده 
عنوان کرد: بــا توجه به اجرای موفق ایــن برنامه، تداوم 
انجام غربالگری پرفشــاری خون در مراجعان به واحدهای 
زیرمجموعه دانشــگاه، در تمام طول سال در کنار مراقبت 
منظم و مطابق دســتورالعمل های کشوری، در دستور کار 
معاونت بهداشت قرار گرفته اســت. او از تلاش های تمام 
دســت اندرکاران این پویش استانی به ویژه مدیران ارشد 
شــبکه های بهداشــت و درمان اســتان فارس، پزشکان، 
کارشناســان بیماری های غیرواگیر، مراقبان ســلامت و 

بهورزان قدردانی کرد.

دکتر ایمانیه: 
باید مشکلات پنج تا ده سال گذشته 

عرصه های تولیدی کشاورزی
 احصا شود 


